
 
 
 
 

Protokoll 
Styrelsemöte den 8 november 2017 
Kl. 19.45, Nävestakyrkan 
 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD),  Göran Tärnqvist 
(GT), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön. 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg. 
 
4. Föregående protokoll 
Protokollet lades till handlingarna efter genomgång.  
 
5. Jonas 
JL hade inget utöver det som är upptaget i dagordningen att behandla.  
 
6. Diakon 
Vägmärken: Under våren prövade vi oss aktivt mot vägmärkena. Det har vi inte gjort under hösten. JL 
inledde ett samtal om hur vi vill jobba framåt under året 2018. Styrelsen beslutade att fortsätta 
arbeta aktivt med våra vägmärken. Som ett led i arbetet med vilja att leva öppna för Gud delade JL ut 
en andaktsbok till alla i styrelsen, Equmeniakyrkans Markusåret.   
 
Program: Samtal fördes om programmet i slutet av året och början på nästa.  
Kakbuffén: ET redogjorde för förberedelserna runt kakbuffén. Samtal fördes om att möblera om i 
kyrksalen för att ge plats för fler. Beslut togs om att inte ha en särskild andakt i kyrksalen utan en kort 
appell i cafédelen eftersom det har varit svårt att hitta formen för andakterna.  
Julfesten och trettondagsfesten: Nävestakyrkan Unga ordnar dessa samlingar.  
Vårens familjemorgon: Programrådet har tidigare föreslagit att hålla alpha under hösten och sedan 
familjemorgnar under våren. Styrelsen beslutade att avsätta några lördagsmorgnar för detta. JL fick i 
uppdrag att planera innehåll.  
 
Bön om bön: Från Götabro folkhögskola har församlingen fått en förfrågan om att ta ansvar för att be 
för skolan under en vecka 2017. Styrelsen valde att tacka nej till det erbjudandet eftersom vi inte 
känner oss så nära den skolan. Istället beslutade styrelsen att i samband med årsmötet avsätta tid för 
bön utifrån våra vägmärken. 
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 410 596kr, och kostnader på 348 824kr, vilket ger ett 
resultat på 61 772 kr. RD berättade också att vi beviljats bidrag som omstartsförsamling på 23 000kr.  
 

NÄVESTAKYRKAN 

 



Årsmötet 2018: Datum för årsmötet fastställdes till den 28/1 kl. 10 med efterföljande lunch och 
gudstjänst.  
 
Ombyggnad cafédelen:  
En snickare har varit här och tittat på ombyggnadsplanerna. Att göra ombyggnationen är inte svår att 
göra. 
i sig, men  
 
Finansiering ombyggnad: Det är svårt att få ett fast pris på ombyggnationen eftersom vi inte vet vad 
som finns under och bakom då vi river. Snickaren återkommer med ett förslag på ungefär vad det 
skulle kunna kosta. 
RD har gjort en grovskiss som landar i att det kanske rör sig om 700 000kr. 
Efter senaste sammanträdet har församlingen beviljats ett bidrag från Equmeniakyrkans 
ombyggnadsfond på 125 000kr. Utifrån det har Stig Olsson gjort ett finansieringsförslag. 
 
Uppskattad total kostnad   700 000 kr 
Bidrag från Equmeniakyrkan   125 000 kr 
Insamlat t.o.m. 171031     15 000 kr 
Uttag ur kassabehållningen   185 000 kr 
Extra insamling   100 000 kr 
Lån i bank att amortera på 5 år (55 000 per år) 275 000 kr 
 
Styrelsen beslutade att ta med finansieringsförslaget till årsmötet och att innan dess uppmärksamma 
församlingen på ombyggnationen och på insamlingen till ombyggnationen. 
 
8. Övriga frågor 
RD nämnde igen att möjligheten att lyssna på predikningar via hemsidan. 
 
10. Nästa sammanträde 
Torsdagen den 14/12 kl 19.00 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


